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CDA raadsfractie gemeente Barneveld
Ter attentie van de heer De Vries
 
  

Geachte heer De Vries,

Op 12 september 2022 heeft uw fractie schriftelijke vragen gesteld, op grond van artikel 
37 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad, met betrekking tot de 
toegankelijkheid van sport en cultuur. Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

1. In hoeverre bent u op de hoogte en deelt u bovenstaand geschetst beeld?

We zijn inderdaad op de hoogte en delen het geschetste beeld.

2. Bent u met ons van mening dat er in deze tijd een belangrijke inspanning bij de
gemeente ligt om sport en cultuur toegankelijk te houden?

Cultuur en sport zijn van meerwaarde voor onze samenleving. Cultuur en sport 
verbinden inwoners en zijn van positieve invloed op de ontwikkeling van inwoners. We 
vinden dat de toegankelijkheid van sport en cultuur altijd een gedeelde 
verantwoordelijkheid is van de gemeente en de sport- en cultuuraanbieders. Ook nu.

3. Wilt u op korte termijn met sport- en culturele verenigingen in contact treden
om deze situatie te bespreken en mogelijk oplossingen te bespreken en aan te
dragen?

We staan regelmatig in contact met verschillende sport- en cultuurpartijen waarbij de 
zorgen ook onderwerp van gesprek zijn. Voor het kunnen aandragen van oplossingen 
is de gemeente deels afhankelijk van mogelijk aanvullende steunmaatregelen vanuit 
het Rijk.

4. In hoeverre bent u van mening dat de huidige regelingen van de gemeente
volstaan om deze toegankelijkheid te waarborgen?

Wij vinden een zo laag mogelijke drempel om te kunnen deelnemen aan sport of
cultuur belangrijk. De huidige minimaregeling biedt inwoners met een kleine beurs, ook 
voor hen met kinderen, de mogelijkheid om de volledige contributie van een sport- of 
cultuurvereniging vergoed te krijgen en de benodigde materialen aan te schaffen. In 
vergelijking met andere gemeenten is de reikwijdte van de Barneveldse minimaregeling 
groot en daar gaan wij van harte mee door.

Daarnaast hebben wij het maatschappelijk sport- en cultuurfonds en het Sportakkoord, 
waarbinnen sport- en cultuuraanbieders ondersteund kunnen worden in het opzetten 
van laagdrempelig sport- en cultuuraanbod, met name voor wie dat minder 
vanzelfsprekend is.



Blad 2 

5. Ziet u mogelijkheden om de huidige regelingen nog meer bekend te maken bij
onze inwoners?

We streven er continu naar om de regelingen breed bekend te maken. Op dit moment 
communiceren we via diverse kanalen richting onze inwoners over de mogelijkheden 
van onze minimaregelingen. Onlangs is er een nieuwe flyer ontwikkeld en verspreid via 
diverse maatschappelijke partners. Team Be Active & Creative wijst daarnaast 
verenigingen erop, dat wanneer zij signaleren dat sport- of cultuurdeelname niet (meer) 
toegankelijk is voor deelnemers, ook zij kunnen doorverwijzen naar de gemeentelijke 
minimaregelingen.

In het geval van het maatschappelijk Sport- en Cultuurfonds, spannen we ons samen 
met Be Active & Creative in om deze regeling voortdurend bij de organisaties onder de 
aandacht te brengen.

Daarbij is team Be Active & Creative in gesprek met zowel sport- en cultuuraanbieders 
als bewoners om maatwerk te bieden daar waar nodig en mogelijk. Hierbij wordt 
gebruik gemaakt van zowel de bestaande als de landelijke initiatieven om deelname 
aan sport en cultuur mogelijk te houden.

6. Ziet u mogelijkheden om de regelingen uit te breiden, zodat een grotere of
bredere groep inwoners financieel ondersteund kan worden?

Voor het kunnen uitbreiden van de bestaande minimaregeling is aanvullend budget 
nodig, welke door de raad moet worden vrijgemaakt. Het Rijk heeft tijdelijke 
aanvullende maatregelen aangekondigd om inwoners die dat nodig hebben financieel 
te ondersteunen. We geven vanuit de gemeente invulling aan onze rol hierin en 
onderzoeken welke aanvullende ondersteuning we lokaal kunnen bieden.

7. Worden er voorbereidingen getroffen om statushouders en asielzoekers (onder
andere vanwege de nieuwe opvangontwikkelingen) ook voldoende 
mogelijkheden te geven om deel te nemen aan ons sport- en cultuuraanbod?

Ja, momenteel worden statushouders via Vluchtelingenwerk actief gewezen op de 
mogelijkheden en regelingen bij de gemeente, zoals de minimaregeling.

8. In hoeverre komen bij de komende programmabegroting nieuwe 
beleidstoevoegingen of initiatieven om werk te maken van deze zorgwekkende
ontwikkelingen?

Het college presenteert in oktober de concept programmabegroting 2023, waarin de 
voorgenomen beleidstoevoegingen zijn opgenomen.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

W. Wieringa J.J. Luteijn
secretaris burgemeester


